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Vragen van het lid Arib (PvdA) en
Van der Staaij (SGP) aan de
ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het bericht
dat de politie zicht verliest op de
legale seksmarkt. (Ingezonden 25
januari 2010)

1
Kent u het bericht dat de politie zicht
verliest op de legale seksmarkt?1

2
Wat is uw mening over het in de
korpsmonitor 2008 geconstateerde
feit dat de aanpak van mensenhandel
in Nederland ernstig tekort schiet?

3
Is het waar dat er slechts zes
regiokorpsen voldoen aan de interne
politierichtlijnen en dat vijf korpsen
zelfs een onvoldoende krijgen voor
de bestrijding van mensenhandel?
Zo ja, wat is daarvan de oorzaak?

4
Hoe verklaart u dat met name het
toezicht op legale seksbedrijven is
verslechterd nu de aanpak van
uitbuiting en gedwongen prostitutie
een prioriteit is van het kabinet?

5
Deelt u de opvatting van de
voorzitter van de Raad van
Hoofdcommissarissen dat er te
weinig opsporingsonderzoeken op
het gebied van mensenhandel
worden uitgevoerd? Zo ja, wat gaat u

doen om het aantal
opsporingsonderzoeken op het
gewenste peil te brengen? Zo nee,
waarom niet?

6
Is het waar dat het gebrek aan
prioriteit bij de aanpak van
mensenhandel een gevolg is van een
te geringe opsporingscapaciteit bij
politie en justitie? Zo ja, wat gaat u
hier concreet aan doen en op welke
wijze? Zo nee, hoe verklaart u het
gebrek aan prioriteit bij de aanpak
van mensenhandel dan wel?

7
Onderschrijft u de conclusie dat
rechters door een gebrek aan
expertise te kritisch naar bewijs in
mensenhandelzaken kijken? Zo ja,
deelt u dan de mening dat die
expertise dient te worden verbeterd?
Hoe gaat u dit bewerkstelligen?
Zo nee, wat is dan de oorzaak van het
feit dat rechters de afgelopen tijd
meerdere verdachten in grote zaken
naar huis hebben gestuurd?

8
Is een wetswijziging ten aanzien van
bewijslastverdeling bij mensenhandel
mogelijk op grond waarvan rechters
in de toekomst minder problemen
zullen ondervinden bij het kunnen
bewijzen van mensenhandel? Zo ja,
acht u dit wenselijk en hoe gaat u dit

bewerkstellingen? Zo nee, waarom
niet?

1 de Volkskrant, 18 januari 2010: «Politie
verliest zicht op de legale seksmarkt» en
«Specialisme in pooieraanpak zou ook
rechters passen».
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